
1964 BMW 3200 CS - Bertone

Bertone

Price	USD 123 724 EUR 109 500 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1964	Interior colour	Brown
Mileage	33 390 km / 20 748 mi	Condition	Restored
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	4	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Other
Performance	160 PS / 118 kW / 158 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd	Exterior brand colour	Stone Gray
Interior type	Leather	Interior brand colour	Cognac

Description

- Eines von noch ca. 50 existierenden Fahrzeugen
- Elektrisches Stahlschiebedach, elektrische Fensterheber
- Restauriert
- Bertone Karosserie

Fahrzeughistorie:

1961 auf der Frankfurter IAA vorgestellt, ist der BMW 3200 CS der Nachfolger des BMW 503 und stammt aus der Feder des Turiner Karosiers Bertone. Seinerzeit unauffällig, zählen die Bertone Coupés heute zu den seltenen und gesuchten deutschen 8-Zylinder Coupés der 60er Jahre. Mit Fahrgestellnummer 76.176 wurde eine Modellpflege durchgeführt: Änderungen vom Blecharmaturen Brett zu einer hölzernen Ausführung, serienmäßige Ledersitze, einen Lüfter mit Visco-Kupplung sowie das direkt am Motor angeflanschte Getriebe sind die wesentlichen Änderungen.

- One of presumably 50 still existing vehicles
- Electric steel sunroof, electric windows
- Restored
- Bertone body

Vehicle history:

Presented at the Frankfurt IAA in 1961, the BMW 3200 CS is the successor to the BMW 503 and comes from the pen of the Turin coachbuilder Bertone. Inconspicuous at the time, the Bertone Coupés are now among the rare and sought-after German 8-cylinder coupés of the 60s. With chassis number 76.176, a facelift was carried out: changes from the sheet metal dashboard to a wooden version, standard leather seats, a fan with viscous clutch and the transmission flanged directly to the engine are the main changes.



<https://www.classicdriver.com/en/car/bmw/3200-cs/1964/862166>

© Classic Driver. All rights reserved.